
Referat NESK styremøte 17/12  2024 

Deltakere, Dag Kleven, (møteleder) Anne Cathrine Wie, Solveig K. Gonsholt, Kyrre Rørstad, Jonny 
B. Åsheim og Fredrik Aalerud, (referent ) Petter Steen deltok under pkt. avlsråd. Grete Sætrang 
deltok under pkt. sponsorarbeid og tekniske muligheter på Nesk.no 

Møtestart kl. 19.00 

Innkalling godkjent.  Referat fra forrige møte bekreftet godkjent gjennom Epost.  

 

Sak  103.12 2024    Sponsor arbeidet fremover. Redaktør i Nesk.no Grete Sætrang deltar 
under dette pkt. 

Solveig  la frem sponsorkomiteens arbeid med forslag til avtale med sponsorer og hvordan de 
kan bli mer synlig på Nesk. no Det ble også drøfter forskjellige løsninger som flyttbar 
reklamevegg og andre tiltak i samarbeid med sponsorene for å gjøre de mer synlig. Felles prising 
av rubrikk annonser på nett ble også drøftet. 

Vedtak ; Grete skal se på tekniske muligheter på våre nettsider. Solveig  vil legge frem ytterlige 
info til neste styremøte i januar. 

 

Sak 104. 12  2024  Info til/fra avlsrådet. Leder i avlsrådet Petter Steen deltok under dette 
pkt. 

Petter redegjorde for det løpende arbeid i avlsrådet og ba styret bl.a. se hvor mye stoff fra avlsråd 
som skal legges i Fuglehunden kontra våre nettsider. Også saker som skal opp på fellesmøte 
mellom styre/avlsråd ble drøftet. 

Vedtak ; Både styre og avlsråd ser på hvilke saker en skal ta opp på januarmøtet. 

 

Sak 105. 12  2024 Status Teams løsning. Dag redegjorde for en ny Teams løsning som virket og 
tar vare på våre behov. 

Vedtak ; Dag legger frem ytterlige dokumentasjon til januarmøtet. 

 

Sak 106.12  2024 Julemøte. Fredrik redegjorde for et meget godt besøkt møte med nesten 80 
deltakere. Mattias Westerlund holt foredrag og to fulltegnede endagskurs. Meget gode 
tilbakemeldinger fra deltakerne. Møtet og kurs vil gå ut med et lite overskudd. 

 

Sak 107. 12  2024 Status DK situasjonen. Anne Cathrine redegjorde for DK situasjonen og 
fortalte at det var kommet på plass nye DK både i Rogaland og Oslo Akershus.  

 

Sak 108. 12  2024 Innkommet post/henvendelser. Dag redegjorde for innkommet post, bl.a fra 
Oslo Dog Show. Årets julegave lister ble også oppdatert. Ordningen med og sende Fuglehunden 



som introduksjon til nye medlemmer ble også drøftet og ble bestemt nedlagt pga. høy porto. 
Fredrik redegjorde for neste års Camp Villmark 4-6 april og betingelsene der. 

Vedtak ; Anne Cathrine kontakter DK Oslo Akershus for ansvar for deltakelse i neste års Oslo 
Dog Show. Fredrik ser på muligheter til og få mannskap til tre dager på Camp Villmark stand. 

 

Sak 109. 12  2024 Eventuelt. Ingen saker tatt opp. 

 

Møtet hevet kl.  21.20 

 

 

 

 

 


